
Møteinnkalling

Til: Ida Munkeby, Arild Skaug Hansen, Terje Meisler, Marianne Vinje og Arne Hestnes
AMU-medlemmer: (arbeidsgiverrepr.) Gry Eva S. Alterskjær, Morten Mørch, Iver Johnsen, Anders Gimmestad Gule og Heidi Egseth (arbeidstakerrepr)

Representanter og observatører: Anne-Beth Holte, Ann Kristin Sjaastad (HMS), Lars Bjørnar Vist (Studentrepr), Mette Estenstad (SINTEF), Gunhild Hjelmseth (SiT)

Vararepresentanter: Janne Gjengaar (arbeidsgiverrepr), Vigdis Rønningen, Tove Strømman, Kristin Dæhli og Terje Gustavson (arbeidstakerrepr)

Kopi til: Læringsmiljøutvalget

Om: Møte i Arbeidsmiljøutvalget

Møtetid: Mandag 12.06 11.15-14.15 Møtested: Høgskoleringen 6B, PFI-bygget, rom 1103

Signatur:

Tid

AMU-sak 14/17 Godkjenning av saksliste

11.15 [AMU-sak 15/17](#) Samlokaliseringsprosjektet
Vedlagte notat behandles i styringsgruppen for Samlokaliseringsprosjektet mandag 12.06 kl. 16.00. Tirsdag 13.06 blir Rektorat- og Dekanmøtet orientert om styringsgruppas anbefalinger for det videre utredningsarbeidet fram mot medio august.
I AMU blir det en generell statusgjennomgang, samt orientering om planer for veien videre v/prosjektleder Trond Singsaas.

Forslag til vedtak: AMU støtter planen for videre arbeid i samlokaliseringsprosjektet

[AMU-sak 16/17](#) Avviksrapportering 1.tertial

Forslag til vedtak: AMU tar avviksrapporteringen til orientering

[AMU-sak 17/17](#) Kontorarbeidsplassen- føringer/prinsipper

Postadresse 7491 Trondheim	Org.nr. 974 767 880 E-post: http://www.ntnu.no/hms	Besøksadresse Høgskoleringen 6 Geologibygget 7034 Trondheim	Telefon + 47 73 59 80 24 Telefaks + 47 73 59 80 10	Sekretær Hilde Apneseth Tlf: + 47 99 64 29 14
--------------------------------------	--	---	---	--

All korrespondanse som inngår i saksbehandling skal adresseres til saksbehandleren ved NTNU og ikke direkte til enkeltpersoner. Ved henvendelse vennligst oppgi referanse.

Det er lagt ved to notat i en felles fil. Det første er det som er sendt på sirkulasjon til AMU. Det andre er et konkret forslag til et nytt notat. Iver Johnsen vil presentere det nye forslaget.

11.45 [AMU-sak 18/17](#)

Forslag til vedtak: AMU støtter vedlagt notat med prinsipper for AMUs behandling av fremtidige byggesaker vedrørende kontorarbeidsplasser

Endringer i parkeringsordningen

v/Jørn-Wiggo Bergquist og Sidsel Kristiansen

Forslag til vedtak: AMU støtter vedlagte forslag til endringer i parkeringsordningen fra 01.09.2017

12.45 O-sak 8/17

Arbeidsgruppa «Arbeidsplasser» i campusprosjektet

v/ campusprosjektet

12.15 O-sak 9/17

Status arbeidsmiljøundersøkelsen

v/Kristin W. Brekke

[O-sak 10/17](#)

Bedre sammen

v/Anne Beth Holte

[O-sak 11/17](#)

HMS-rapport 1. tertial til styret

v/Anne Beth Holte

[O-sak 12/17](#)

Fullmaktssak forrige møte: HUNT forskningssenter, Levanger , Etablering av automatisk slukkeanlegg i lager og fryselager

[Ref sak 1/17](#)

Heis i Kjemiblokk V, Gløshaugen

Forespørsel om AMU-behandling vedr. utskifting av heis

Evt.